

## 2021中国（上海）劳保展|2021上海劳保展

|      |                         |
|------|-------------------------|
| 产品名称 | 2021中国（上海）劳保展 2021上海劳保展 |
| 公司名称 | 上海捷盼会展服务中心              |
| 价格   | .00/个                   |
| 规格参数 |                         |
| 公司地址 | 上海市松江区九亭镇龙高路1号-3        |
| 联系电话 | 18616981016             |

### 产品详情

About the organizer:China Textile Commerce Association (CHINA TEXTILE COMMERCE ASSOCIATION) is a non-profit national industry organization with the approval of the Ministry of Civil Affairs under the guidance of the State-owned Assets Supervision and Administration Commission of the State Council.

About the exhibition:China International Occupational Safety & Health Goods Expo (CIOSH) is a national trade exhibition held every spring and autumn by the association since 1966. In spring, it will be fixedly held in Shanghai; in autumn it will be a national tour. Now, the exhibition space here are over 70,000 square meters, with more than 1,500 exhibitors and 25,000 professional visitors.About the occupational safety & health goods:Protecting workers ' life safety and occupational health is the most fundamental and profound connotation of safe production, and also the core of the safe production essence. In the production process, the "people-oriented" principle must be adhered to. In the relationship between production and safety, everything is safety-oriented, and safety must be ranked first. The occupational safety & health goods (also known as "personal protective equipment", the international abbreviation "PPE") refers to a protective equipment provided by workers in order to avoid or mitigate accidental injuries or occupational hazards in the production process. Through the measures of obstructing, sealing, absorbing, dispersing and suspending, it can protect the part or all of the body from external aggression. Under certain conditions, the use of personal protective equipment is the main protective measure. PPE products are divided into general labor protection products and special labor protection products.About exhibit categories:head protection, face protection, eye protection, hearing protection, respiratory protection, hand protection, foot protection, body protection, high altitude safety protection, inspection equipment, safety warnings and related protective equipment, product certification , safety training, etc.

2021年上海劳保展

2021年中国劳动保护用品交易会

2021CIOSH主办单位：中国纺织品商业协会展览地点：上海新国际博览中心展会时间：2021年4月14-16日

关于主办单位：中国纺织品商业协会(CHINA TEXTILE COMMERCE ASSOCIATION)，是在国务院国有

资产监督管理委员会指导下，经民政部批准成立的，具有社团法人资格的非营利性质的全国性行业组织。关于展会：中国劳动保护用品交易会（CLOSH）是协会自1966年开始举办的全国性交易会，每年分春、秋两届举办，春季会固定在上海，秋季会为全国巡回展，目前单届参展企业超过1500家、展示面积超过70000平方米、专业观众人数超过25000人。关于劳动保护用品：保护劳动者的生命安全和职业健康是安全生产根本、深刻的内涵，是安全生产本质的核心。在生产过程中，必须坚持“以人为本”的原则。在生产与安全的关系中，一切以安全为重，安全必须排在位。劳动保护用品(又称“个体防护用品”、国际简称“PPE”)是指劳动者在生产过程中为免遭或减轻事故伤害或职业危害的所配备的一种防护性装备，通过采取阻隔、封闭、吸收、分散、悬浮等措施，能起到保护机体的局部或全部免受外来侵害的作用，在一定条件下，使用个体防护用品是主要的防护措施。PPE产品分为一般劳动防护用品和特种劳动防护用品。

关于展品类别：头部防护、面部防护、眼部防护、听力防护、呼吸道防护、手部防护、足部防护、身躯防护、高空安全防护、检测检验监测设备、安全警示及相关防护设备、产品认证、安全培训等。